
 
  

         天 后 中 英 文 幼 稚 園 (二校)    ST006a-2022/23 
   REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH) 

 
敬啟者：本園現有下列 9 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。 

 
(一) 9 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放

進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。 
  
(二) 家長必須為  貴子弟每天早上進行快速抗原檢測，獲得陰性結果才能回校上

課；並需將每天快速抗原檢測結果拍照存檔(需填寫日期、班別及姓名，如下

列圖示)，亦需把結果填報在 EVI family 之健康申報中，如測試結果為陽性，

則不能回校並應盡快通知學校及留在家中，亦須盡快透過申報系統向衛生署

申報(https://www.chp.gov.hk/ratp/)。若當天沒有完成快速抗原檢測是不能回校

上學。同時亦需填寫由本校提供的「量度體溫及快速抗原檢測記錄表」，並請

家長簽署作實後由學生帶回學校。  
(圖示):  

 
 
 

  
(三) 每天上課前為子女量度體溫，並填寫由本校提供的「量度體溫及快速抗原檢

測記錄表」，並請家長簽署作實後由學生帶回學校；並留意子女的健康狀況，
如出現病徵，尤其發燒，切勿上學，並立即求醫。 

  
(四) 如子女已接種新冠肺炎疫苗，請家長編印學生之新冠肺炎疫苗注射紀錄或為

2019冠狀病毒病康復者之相關証明(隔離令、醫生証明書或康復記錄二維碼等)
副本交予學校存檔。(適用於新生學生) 

  
(五) 9 月 8 日(星期四)為 K3「2023 年度小一入學」家長會，時間為上午 9:30，請 K3 家

長依時出席。 
  
(六) 9 月 12 日(星期一)為中秋節翌日假期，本園放假一天。 
  
(七) 9 月 23 日(星期五)舉行上學期第一次(八、九月份)生日會，請穿著整潔便服回校，

並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校，是日上午班及全日班返、放學時間照常。
如(8 月、9 月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片)，請填妥回條交予班主任彙
收。 

  
(八) 9 月 27 日(星期二)好德小孩 K3 家長講座，時間為上午 9:30—11:00，請 K3 家長抽

空出席。 
  
(九) 9 月 30 日(星期五)K2,K3 學生參與兒童脊科基金之齊齊挺直跳「脊」舞活動。 
  

備註：1.倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號，所有活動將取消或順延舉行。 
       
     此    致 
貴  家  長  台  鑒 

二 零 二 二 年 九 月 一日 
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         REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH) ST006b-2022/23 
                               Notice concerning September                     01/09/2022 

 

 

 

1) Whole day class students need to pay the school fee (September) before 10th of the month, you 
can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school 
bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag. 
 

2) 
 

Parents/guardians have to assist your children to do Rapid Antigen Test every day in the morning.  
Parents should record the date, class and name on the test result, and then take a photo and file 
it with the school for review. Students can only return to school after getting negative results. If 
tested positive, they can not go to school and inform to school of their positive as soon as 
possible and stay at home. They should also report to the Health Department. 
 
 
 
 
 

3) Measure your children temperature every day. Fill in and sign the record form to school and pay 
attention for your children’s health, such as fever, do not attend to school and visit the doctor 
immediately. 
 

4) If your child has been vaccinated against COVID-19 .Parents should submit a copy of the students 
COVID-19 vaccine record or prove of recovery to the school for archives.( applicable to new 
students) 
 

5) Primary One Admission 2022 lecture for K3 parents will be held on 8th September, 2022 
(Thursday) 11:00 a.m. . 
 

6) 12th September, 2022(Monday) will be Mid-Autumn Festival holidays. 
 

7) It is to inform you the birthday party (August ,September) will be held on 23rd September,2022 
(Friday). Students can have their casual wear on and reminded to bring clear water and towel. 
School bag shall not be brought.    
Venue:  main campus 
Remarks: Birthday students want to purchase a birthday picture, please give the reply slip to the 
class teacher. (The remaining shall be subsidized by the school.) 
 

8) Good Boy lecture for K3 parents will be held on 27 th September,2022 (Tuesday). 
Time:9:30-11:00 a.m. 

  
9) Children Chiropractic Foundation ‘ Protect spine health dance’ for K2 and K3 students will be 

30th September, 2022(Friday)  
 

*If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong Observatory, 
the activity shall be deferred.   

 


